
Protokoll fört vid styrelsemöte
IFK Mariefreds Innebandysektion

Datum: 2022-09-07

Plats och ort: Hammarens IP, konferensrum, Mariefred

Närvarande: Micke Undhjem, Kerstin Furustig, Lina SebÃ¶, Marie Freij, Marie Hillblom

Frånvarande: Charlotte Nothnagel

Adjungerade: -

§ 1 Mötets öppnande

Ordförande Micke Undhjem öppnade mötet och hälsade alla välkomna.

§ 2 Fastställande av dagordning

Styrelsen beslutar
att fastställa dagordningen.

§ 3 Föregående protokoll

Micke Undhjem föredrog föregående protokoll.
Styrelsen beslutar att godkänna föregående protokoll från styrelsemötet 4 maj 2022 och lägga det
till handlingarna.

§ 4 Ekonomi

Rapport från kassör Kerstin Furustig
Säsongsavgifter från lagen ska finnas hos kassören sista oktober.

§ 5 Verksamhetsrapportering

Listor från samtliga lag ska mejlas till Kerstin Furustig direkt vid säsongsstart. På listan anges
spelarens namn, personnummer, ledarens namn och personnummer och rollen i laget, samt lagets
kontaktperson. Listan ska kompletteras under säsong om och när spelare tillkommer. (Dessa
uppgifter registreras av kassören i Ibis-systemet).

§ 6 Övriga frågor
Träningstider är bokade för alla lag.
Alla seriespel är anmälda.
Matchtider är bokade i hallen för säsongen.

Status i lagen:

• Lag 07/08 har tappat spelare. Värvningar av spelare behöver ske.
• Lag 09/10 har ny lagledare och har startat säsongen. Spelare har tillkommit.
• Lag 14/15 har kontakt med en förälder som kan ställa upp som tränare.

Föräldern har tidigare egen spelarerfarenhet.
• Lag 12 startar 19 september.
• A-laget är igång och har så varit hela sommaren. Har förlorat någon spelare och

värvat någon spelare.
A-laget har fått ja till att köpa in nya matchställ.

Materialinventering har skett innan sommaren. Vissa materialinköp behöver ske. Respektive lag
behöver meddela om något behöver kompletteras.

Varje lag behöver inventera sjukvårdsväskorna och komplettera med material som saknas. (Inköp
sker på Intersport i Strängnäs).

Ledare måste uppdatera uppgifterna på Laget.se så att det stämmer.

Utbildning av ledare behövs. Möjligheten att ordna utbildning i Mariefred ska diskuteras på kick-off.

Lagledarmöten kommer att ske två-tre gånger per år. Första lagledarmötet sker 19 oktober kl 20.00
i Hammaren.

Styrelsen har fattat beslutat säga ja till lagens vilja att  köpa in rebounders och koordinationsset.



Fråga har kommit om det ska ske någon satsning på tjejlag i innebandyn. Styrelsen kommer inte att
driva frågan, men är beredda att stötta initiativet om någon tar bollen.

Innebandyn kommer inte att delta i PEP-dagen den 18/9.

§ 7 Nästa sammanträde
Styrelsemöte den 19 oktober kl.19 i Hammaren

§ 8 Mötets avslutande
Ordförande tackade alla närvarande och förklarade mötet avslutat.


